
國立政治大學 105 學年度徵聘博士後研究人員啟事 

105 年 4 月 12 日 

單  位 哲 學 系 

專  長 漢傳佛教哲學、漢傳佛教經典、或聖嚴思想 

名  額 1 名 

聘  期 預訂自民國 105 年 8 月 1 日起至 106 年 7 月 31 日止 

月  薪 5 萬 5 千元 (勞、健保內含) 

資  格 
於最近六年在公立大學或教育部立案之私立大學、獨立學院或教育部

認可之國外大學、獨立學院獲得博士學位且成績優良。 

應檢附資料 

1. 履歷表 1 份 
2. 研究所總成績單 1 份 
3. 博士學位證書影本 1 份 (持國外學歷者請先向我國駐外單位辦妥驗

證；如因尚未辦妥驗證致起聘時間延後或無法進用，申請人應自行

負責) 
4. 研究計劃 1 篇(2000 字以內) 
5. 博士論文與其他研究成果 2-3 篇 
6. 推薦信 2 封 (請由 推薦人本人於截止日 105/6/15 前 獨立將推薦信

郵寄至以下地址) 

申請截止日期 

申請人應於民國 105 年 5 月 31 日前以書面方式（以郵戳為憑）或以電

子郵件夾帶附檔方式（以郵件系統所顯示收件時間為準）將上述 1-5 項

文件寄至以下地址或電子信箱： 
書面郵寄收件地址：11605 臺北市文山區指南路二段 64 號政大哲學系

佛教哲學研究室收。 
電子郵件夾帶附檔收件信箱：yanfong@nccu.edu.tw（若申請人於信件

寄出後 8小時內仍未收到本單位之回覆，須主動來電確認。） 

聯絡資訊 
若有相關問題，可洽政大哲學系顏小姐， 
電    話：(02) 2939-3091 轉 62361 
電子信箱：yanfong@nccu.edu.tw  

其他備註 

1、 本職位須視情形開授學士班佛學課程一門，課程性質上任後決定。 
2、 本職位由財團法人聖嚴教育基金會全額捐助。 
3、 合格者本單位將另行通知面試時間，面試當天請一併攜帶研究所

總成績單正本及博士學位證明（含駐外單位驗證文書）正本，以

供查驗。 
4、 所寄書面資料恕不檢還。 

 

mailto:yanfong@nccu.edu.tw
mailto:yanfong@nccu.edu.tw


NCCU Sheng Yen Postdoctoral Fellowship in Chinese 
Buddhist Philosophy, 2016-2017 

 

With the generous support of the Sheng Yen Educational Foundation, the 

Research Group in Buddhist Philosophy at the National Chengchi University (NCCU) 

is pleased to invite applications for a one-year postdoctoral research fellowship. The 

term of the appointment is August 1, 2016, to July 31, 2017. 

The Fellowship is intended to foster the academic careers of recent Ph.D. whose 

area of research is Chinese Buddhist philosophy, Chinese Buddhist texts or Master 

Sheng Yen’s thought. Fellow is expected to work together with the faculty members at 

NCCU, and to offer one undergraduate course. The monthly salary (insurance 

included) is NT$55,000. A round-trip economy class flight ticket will be offered to the 

fellow who is not of Taiwanese citizenship. Applicants must have their doctoral 

degree in hand by July 31, 2016, and must be no more than six years out of their 

doctorate. 

 

Applicants should submit the following materials: 

(1) Curriculum vitae; 

(2) Graduate school transcripts; 

(3) Doctorate diploma (Notarization by a Taiwan overseas representative office 

is required for the recipient of postdoctoral fellowship);   

(4) A statement of no more than 2000 words outlining previous research 

(including dissertation), the research undertaken during the term of the fellowship, 

future professional goals, as well as any other information deemed relevant to the 

application; 

(5) Writing samples (dissertation and 2-3 articles); 

(6) Two letters of recommendation, to be sent directly from the letter writers to 

the address below. 

 
Application Deadline and Notification of Award 

All application materials, including letters of recommendation, must be 

postmarked on or before May 31, 2016. Emailed applications can be accepted. Only 

complete applications will be considered. It is the applicant's responsibility to ensure 

that all documentation is complete and that referees submit their letters of 



recommendation by the closing date. Awards will be announced in early July 2016. 

 

Send all materials to:  

(1) 

NCCU Sheng Yen Postdoctoral Fellowship 

Research Group in Buddhist Philosophy  

Department of Philosophy 

National Chengchi University 

NO.64, Sec.2, ZhiNan Rd., Wenshan District, 

Taipei City 11605 Taiwan 
 

(2) E-mail: yanfong@nccu.edu.tw  
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